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Abstract (en)
Performing a biochemical analysis, preferably in space with at least one analyte in a sample (12a) qualitatively and/or quantitatively by a selective
binding of an analyte specific pair of a binding substance (14a), which fixes the analyte, and a detection substance (20a) that carries a marker
substance for marking the analyte, comprises mixing the sample carrying the binding substance, the detection substance and the marking
substance in a reaction vessel (26a), where the mixing step is carried out by mixing bodies (18a). An independent claim is included for an apparatus
comprising a body for mixing the sample, the binding substance and the detection substance.

Abstract (de)
Die Erfindung geht aus von einem Verfahren zur Durchführung einer biochemischen Analyse, insbesondere im Weltraum, bei der zumindest ein
Analyt in einer Probe (12a-e) qualitativ und/oder quantitativ mittels einer selektiven Bindung eines analytspezifischen Paars aus einer Bindesubstanz
(14a - e, 16b - e) und einer Detektionssubstanz (20a - e, 22b - e) an den Analyten und einer Markierung durch eine Markersubstanz bestimmt
wird, und wobei in einem Verfahrensschritt eine Durchmischung der Probe (12a-e), der Bindesubstanz (14a - e, 16b - e), der Detektionssubstanz
(20a - e, 22b - e) und der Markersubstanz in einem Reaktionsgefäß (26a-e) erfolgt. Es wird vorgeschlagen, dass die Durchmischung mittels
Mischungskörpern (18a; 18d; 18e, 30b-c, 32b-c) bewirkt wird.
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